# 烟台大学 2025 年中文及胶东文化研修营 Yantai University Chinese & Yantai-Jiaodong Cultural Experience Camp 2025

## 一、项目时间

2025年6月15日至6月28日,共14天,包括中文语言学习及中国文化体验。

## I. Duration

Jun 15st-Jun 28th 2025, fourteen days in total. There are Chinese language and Chinese culture courses, and cultural experience tour exploring Shandong's scenic Jiaodong coastal region.

## 二、费用说明

#### *RMB3000*

包含机场接送机费用(烟台机场)、JW202表申请费、中文教育(学费、教材费)、住宿费、文化体验费用,不含往返国际机票。

#### II. Fees

#### *RMB3000*

Includes airport transfer fee in Yantai, visa material, Chinese language education (tuition, textbook fee), accommodation fee, and cultural experience fee. Round-trip international airfare is excluded, and need to be arranged and paid for by the student.

### 三、**项**目亮点

通过短期的语言培训,快速提高学习者的汉语听说技能,使其能进行简单而实用的汉语交际。在轻松愉快的学习状态下,让学生体会中国胶东传统文化,感受异国多彩生活。

1. **雄厚的师资力量:** 烟台大学具有 30 多年的来华留学生汉语教学历史,任课老师学识渊博,经验丰富,认真负责, 课堂氛围生动活泼。

2. 优越的地理位置: 烟台是中国著名旅游城市, 距离韩国仅一个小时的航程, 也是胶东半岛民俗文化的发源地和鲁 菜的发祥地。烟台大学是中国距海最近、拥有海岸线最长的滨海大学, 是暑期游学的理想目的地。 3. 丰富的文化体验项目:畅游烟台山、养马岛、朝阳街、所城里,体验明朝古建筑文化,深度感受胶东半岛民俗文化。

#### **III. Program Highlights**

Through the short-term, intensive language training, we can quickly improve the learners' Chinese listening and speaking skills. Students can begin communicating in a simple and practical way in Chinese with local Chinese persons. At the same time, in a relaxed and happy learning state, students can experience Chinese Jiaodong culture and enrich their lives through overseas travel.

1. Professional Teaching: Yantai University has a history of teaching Chinese to international students for more than 30 years. The teachers are both responsible and experienced.

2. Superior Location: Yantai is a famous tourist city in China. Yantai is the birthplace of folk culture in the Jiaodong Peninsula and the birthplace of Lu Cuisine. Of China's thousands of universities, Yantai University is the nearest to the sea - a two-minute walk - and boasts the longest natural coastline, making it an ideal destination for summer study tours. *3. Rich Cultural Experience Programs:* visit Yantai Mountain, Yangma Island, Chaoyang Street, Suocheng City, experience the culture of ancient Ming Dynasty architecture, and deeply explore the folk culture of the Jiaodong Peninsula.



# 四、项目内容

# **IV Arrangement**

日期/Day	8:30-10:00	10:10-11:40	14:00-15:30	
1	入境接机 Arrival Pickup			
2	开学典礼/汉语会话 Opening Ceremony/ Chinese Conversation	会话练习 Conversation Practice	中国绘画 Chinese Painting	
3	汉语会话 Chinese Conversation	会话练习 Conversation Practice	中国舞蹈 Chinese Dancing	
4	汉语会话 Chinese Conversation	会话练习 Conversation Practice	中国绘画 Chinese Painting	

	汉语会话	会话练习	烟台山、中国旗袍体验、朝阳街		
5	Chinese Conversation	Conversation Practice	Yantai Mountain, Chinese Cheongsam Experience, Chaoyang Street		
6	非遗文化体验(扎染、螳螂拳等)、参观中国古代建筑(所城里) Experience of Chinese intangible cultural heritage (tie-dye, mantis boxing, etc.), visit to ancient Chinese architecture (Soseong City)				
7	周末				
8	Weekend				
9	汉语会话	会话练习	东炮台、海豹喂食体验		
	Chinese Conversation	Conversation Practice	East Fortress, Seal Feeding Experience		
10	汉语会话	会话练习	中国舞蹈		
	Chinese Conversation	Conversation Practice	Chinese Dancing		

11	汉语会话	会话练习	养马岛 Yangma Island	
	Chinese Conversation	Conversation Practice		
12	汉语会话	会话练习	胶东民间艺术博物馆	
	Chinese Conversation	Conversation Practice	Jiaodong Folk Art Museum	
13	汉语会话	会话练习	中国舞蹈	
	Chinese Conversation	Conversation Practice	Chinese Dancing	
14	结业典礼、送机			
14	Completion Ceremony, Transfer to Airport			

※项目可能会根据天气等实际情况进行调整。

The program may be adjusted according to weather and other actual conditions.







# 往期精彩 Highlights of Previous Camps















#### **Contact Us**

Address: Room 113, School of International Education, Yantai University, 30 Qingquan Road, Laishan District, Yantai, Shandong, China, (264005)

**Phone**: +86-535-690-2271

Fax: +86-535-670-1513

Email: <u>ytustudents@163.com</u>

Website: https://engsie.ytu.edu.cn/

